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W ostatnich dniach zaczęto mówić sporo o zainteresowaniu Bologni osobą

Gabriela Heinze. Według mediów, Rossoblu zaproponowali piłkarzowi

dwuletni kontrakt. Portal gazzettagiallorossa.it skontaktował się z

dyrektorem generalnym Bologni, Roberto Zanzim, który potwierdził

plotki. 

 

Mówi się, że Bologna śledzi Heinze. To prawda?

- Tak, to prawda, pytaliśmy Romę czy możemy rozmawiać z piłkarzem i

kierownictwo Giallorossich dało wolną rękę, stąd złożyliśmy propozycję Heinze.

Propozycję?

- Tak, kontaktowaliśmy się i przy okazji jednego spotkania zaproponowaliśmy

dwuletni kontrakt.

Liczby?

- Omawialiśmy je gdy się spotkaliśmy. Teraz czekamy.

Również Cassetti jest łączony z Bologną...

- Jeśli chodzi o niego nie ma niczego.

Ramirez?

- Zostaje w Bologni. Nie mieliśmy więcej kontaktów z innymi zespołami.
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